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 ל המועצה"לשכת מנכ

 

ע"תש,ותשרי"כ

/14/10/200



 54:01שעה  02.03.31' מיום ג 32' ישיבת מליאת המועצה שלא מן המנין מס

 

ראשהמועצה–יצחקגולברי :נוכחים

חבר–אביקולמן

חבר–מנחםבנימין

חבר–איילאלבלק

חבר–דורוןאריה

חבר–מנדירבינוביץ

חבר–שביטמס

חבר–יוסיברקן

חבר–יצחקגלאם

חבר–מאירחסן

(ל"בחו)סגן–דודוסלע:נעדר

ל"מנכ–יוסיברק:בהשתתפות

גזבר–יזהרקמחי

משרדהפנים,סגןהממונהעלהמחוז–מרסאמיתלאווי

דברוךחייקין"עו



 ס ד ר  ה י ו ם

 

 3303נת צורן לש-אישור צו הארנונה לקדימה

 

.אנימתכבדלפתוחאתישיבתמליאתהמועצההשנייהלאישורצוהארנונה:יצחק גולברי

.2010נמסרולכםבמצורףדבריהסבראשרלאהשתנוגםלגבישנת

שירותמינימלי אתהצרכיםשלהמועצהעלמנתלקייםמתן הארנונהלוקחתבחשבון צו הצעת

.יךלממןאותובכדילתתשירותזהצר,לתושבים

.3331הובא לאישורנו רק בחודש מרץ  3331צו הארנונה לשנת :שביט מס

עלמנת2002היהבחודשנובמבר/200התאריךהאחרוןלהגשתצוהארנונההמאושרלשנת

!לכלולאותובחוקההסדרים

.ללתתתוקףחוקיבמליאתהמועצה"הובאהנ/200ורקבחודשמרץ

גםלאנמסרלמליאהדיווחבדיעבד,הארנונהלאהוזכרכיהדיוןממילאעקרבזמןהדיוןעלצו

למרותבקשתהדיון(??נשאלתהשאלהלמה)שצוהארנונההמאושרכלללאנשלחלמשרדהפנים

אתהדוחותהחצישנתייםשלהמועצהלשנת(למרותדרישתנו)בארנונהטרםקיבלוחבריהמליאה

.חכתובעלפעילותהמועצה"דו,תהקדנציהלמרותהוראתהחוקגםלאקיבלנומתחיל,/200

-שבואנומתבקשיםלהעלותאתהארנונהב2010היוםאנואמוריםלדוןבצוהארנונהלשנת

!10%

?מאפהבאת...אנישואלאותךכבודראשהמועצה

להמועצהשכחתשתושביהיישובלאקוטפיםכסףעלהעציםעלמנתלממןאתהניהולהכושלש

?ברשותך
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מיהםהאנשיםשעשוימיםכלילות?כברשכחתמרגולברימיהםהאנשיםשהצביעולךבקלפי

?לבחירתך

לאוקטוברושעד20-ה'יועברלישיבההבאהביוםג2010אנימבקששנושאצוהארנונהלשנת

וכל,עצהבכתבחעלפעילותהמו"חהכספיהחצישנתיכמוגםאתהדו"למועדזהנקבלאתהדו

.שאתעלמנתלאפשרדיוןענייניבצו

 .אבקש שדברי יכתבו בפרוטוקול כלשונם 

.אינםיכוליםלקייםדיוןבצושהוגש,חבריהמליאהגםאםהיורוצים:אבי קולמן 

 .מפהעלמנתשיהיהברורחלוקתהאזורים/ישלצרףתרשים,ראשית

 המחיריםהמופיעיםבצומעודכניםלמתי? 

 .2010-והצוהנוכחיל/200-שימולבלשונותביןהמחיריםהמופיעיםבמסמךשלהצול

 חשובלרענןאתזיכרוןחבריהמליאההנוכחית. 

 אךללאשוםתועלתכיווןשראש,/0שבוצעבפועלבמרץ-היהדיוןדמיוני/200-ב

חילתשנתהמועצהיודעשצואמורלהיותמאושרעלידימשרדהפניםושאתלפנית

 .העבודה

הערכהשהמדינהתאשרהעלאה,10%-ראשהמועצהמבקשלהעלותאתהמיסיםב

!3משמעלמעלהמפי,2-3%של

?תחילהולאסיפרולנוהאםהיציאהמהמשברהכלכליהחלהבקדימהצורן

.שטחיםומבניחקלאותמזהזמןארוךמאוד,לאנערךסקרמבנים=

ומאידךאלהשמשלמים,ארנונהלתושביםולחקלאיםמחדישחוסרמובהקבהגשת=

.צריכיםלהיענשפעמיים

.20%-וגבייתפיגוריםרקעלכ20%-הגבייההשוטפתעומדתרקעלכ=

,ח"אלש140בפיגוריםיוסיף1%-חו"אלש200-מבשוטףיוסיףלמעלה1%כל

.לאורחוסרעדכוןהשטחיםהחייביםעתכלזאתעודלפניתוספתחיוביםשאינהמתבצ

.ישלדוןבצוהארנונהמוקדםככלהאפשרכאשרכלהמידעהנדרשיובאלפניחבריהמליאה



יחבריהמועצהוהסבירוביןהיתראתהנושאים"דחייקיןוהגזברהשיבולשאלותשהועלוע"עו

:הבאים

 .יאתהמועצהבמועדהנדרשמועדקיוםהבחירותלאאפשרהבאתצוהארנונהלדיוןבמל .1

כפישנעשהברשויותנוספותאךבשלב/200הצונידוןבמליאתהמועצהבחודשפברואר .2

בחוקההסדריםהארכתמועדלהגשתבקשותלאישורחריגבצוהארנונההמאוחרלאאושר

לצורךקבלתאישור,ובשלכךלאניתןהיהלהגישאתהצושאושרבמועצהלמשרדהפנים

 .חריג

 

פרוחהדבריםשאנישומעכאןאתםמבקשיםלדחותאתהישיבהלמועדאחר"ע:יצחק גולברי 

כוללדחייתהישיבהמןהמניין,ולכןאנימציעלדחותאתהישיבהבנושאהארנונה,שייקבע

.שהיתהאמורהלהתקייםבשבועהבאלמועדשיתאיםלכלהחברים
 

 .ש המועצהפה אחד הוחלט לאשר את הצעתו של רא



 ח  ת  ו  ם


 

 

________________________________________________

ראשהמועצה–יצחקגולברילהמועצה"מנכ–יוסיברק


